

Colorado အလှည့်ကျ (CoALT) သိပ္ပံနှင့် လူမှုရေးဘာသာရပ်များ အကဲဖြတ်စစ်ဆေးခြင်း

အကဲဖြတ်စစ်ဆေးမှုများသည် ကျောင်းသားများ၊ မိဘများနှင့် ဆရာများကို ကျောင်းသားများ ၂၁ ရာစုအတွက် အတန်းအဆင့်စံချိန်စံညွှန်းများကို တတ်ကျွမ်းမှုရှိမရှိနှင့် ဘွဲ့ယူရန်လမ်းကြောင်းပေါ်ရှိမရှိ စသောတန်ဖိုးရှိသော အချက်အလက်များကိုပေးသည်။ ဤအကဲဖြတ်စစ်ဆေးမှု ရလဒ်များသည် သင့်ကလေး၏ပညာရေးတိုးတက်မှုကို သက်သေပြမှုရာတွင် အတိုင်းအတာတစ်ခုကို ပေးရန်ရည်ရွယ်သည်။



ဤအကဲဖြတ်စစ်ဆေးမှုဟာဘာပါလဲ?

ထို CoAlt သိပ္ပံနှင့် လူမှုရေးဘာသာရပ်များ အကဲဖြတ်စစ်ဆေးခြင်း သည်စံချိန်စံညွှန်း အခြေခံပြီး ကျောင်းသား၏ တိုးတက်မှုသည် Colorado ပညာရေးစံချိန်စံညွှန်းများ၏ တိုးချဲ့ထားသော အထောက်အထား ထွက်ပေါ်မှုများဆီသို့ ဦးတည်မှုကို တိုင်းတာပေးသည်။ ယင်းသည် နေရာထိုင်ခင်းများနှင့် ပင်လျှင် CMAS တွင်ဝင်ရောက် မလုပ်ဆောင်နိုင်သော အသိအမြင်၌ သိသိသာသာ မသန်မစွမ်းဖြစ်သော ကျောင်းသားများအတွက် ပြည့်နယ်မှ ပြုပြင်ထားသော အကဲဖြတ်စစ်ဆေးခြင်း တစ်ခုဖြစ်သည်။ ထို CoAlt သိပ္ပံအကဲဖြတ် စစ်ဆေးခြင်းသည် ၅ တန်း၊ ၈ တန်းနှင့် ၁၁ တန်းရှိ ကျောင်းသားများအတွက် စီမံပြုလုပ်ပေးသည်။ ထို CoAlt လူမှုရေးဘာသာရပ်များ အကဲဖြတ်စစ်ဆေးခြင်းကို ၄ တန်းနှင့် ၇ တန်းတို့တွင်ရှိ ကျောင်းသားများအတွက် စီမံပြုလုပ်ပေးသည် (ဝင်ရောက်လုပ်ဆောင်သော ကျောင်းများ၏ ၁/၃ နီးပါး နမူနာယူသော စနစ်ဖြင့်)။



ကျွန်ုပ်၏ကလေးကို ဘယ်တော့စစ်ဆေးပါမည်လဲ?

သင့်ကလေးအား ဧပြီလအတွင်းတွင် စစ်ဆေးပေးလိမ့်မည်။ သင့်ကလေးကို ရက်အားလုံးတွင်မဟုတ်ဘဲ အတန်းနှင့် ဘာသာရပ်ပေါ်တွင် အခြေခံ၍ အချို့သောရက်များတွင်သာ စစ်ဆေးမည်။ အချို့သောစစ်ဆေးမှု အချိန်ဇယားကို သိရှိရန် သင့်ကလေး၏ ဆရာနှင့် ကျေးဇူးပြု၍ ဆက်သွယ်ပါ။



ကျွန်ုပ်၏ကလေး ဘာအမှတ်(များ)ရမှာလဲ?

သင့်ကျောင်းသားသည် စကေးအမှတ်တစ်ခုနှင့် စွမ်းဆောင်မှုအဆင့် တစ်ခုကို ရရှိလိမ့်မည်။ စွမ်းဆောင်မှုအဆင့်များသည် ကျောင်းသားများ အတန်းအဆင့်တိုင်းတွင် ပြသနိုင်ရမည့် အယူအဆနှင့် ကျွမ်းကျင်မှုများကို ဖော်ပြသည်။ အဆင့်ဖြတ်သန်းမှု လေးဆင့်နှင့် ဘာသာရပ်အပိုင်း စွမ်းဆောင်မှု အဆင့်များမှာ အစပျိုးသူ၊ ဖွံ့ဖြိုးမှု၊ ပေါ်ထွက်မှု နှင့် စူးစမ်းလေ့လာမှု တို့ဖြစ်သည်။

သင့်ကလေး၏ ခြုံငုံစကေး အမှတ် (၀ မှ ၂၅၀ အကြားရှိအမှတ်) နှင့် စွမ်းဆောင်မှုအဆင့် (စူးစမ်းလေ့လာမှု၊ ပေါ်ထွက်မှု၊ ဖွံ့ဖြိုးမှု (သို့) အစပျိုးသူ) များကို ပေးထားသည်။ အကဲဖြတ်စစ်ဆေးခြင်း၌ရှိသော မည်သည့်အရာကိုမျှ တုံ့ပြန်မှုပေးသော ကျောင်းသားများကို မရေရာသော သတ်မှတ်ချက်ကို ပေးမည်။ အမှတ်များကို ကျောင်းများသို့ ဆောင်းဦးတွင် ထုတ်ပြန်ပေးမည်။



ဤအမှတ်များကိုဘယ်လိုအသုံးပြုရမလဲ?

ထိုအကဲဖြတ်စစ်ဆေးမှု အစီအစဉ်၏ မူလရည်ရွယ်ချက်မှာ အသိအမြင်၌ သိသိသာသာ မသန်မစွမ်းဖြစ်သော Colorado ကျောင်းသားများသည် အတန်းအဆင့် စစ်ဆေးမှုအပြီးတွင် ပြုလုပ်သည့် သိပ္ပံနှင့် လူမှုရေးဘာသာရပ် အပိုင်းများ၏ အကဲဖြတ်စစ်ဆေးမှုများတွင် Colorado ပညာရေးစံချိန်စံညွှန်းများ၏ တိုးချဲ့ထားသော အထောက်အထား ထွက်ပေါ်မှုများနှင့် ကိုက်ညီမှုအဆင့်ကို ဆုံးဖြတ်နိုင်ရန်ဖြစ်သည်။ CoAlt ရလဒ်များကို တိုးချဲ့ထားသော အထောက်အထား ထွက်ပေါ်မှုများနှင့် ဆက်နွယ်၍ ကျောင်းသားတစ်ယောက်၏ ပညာရေးတိုးတက်မှု အတိုင်းအတာတစ်ခုကို ပေးနိုင်ရန် ရည်ရွယ်သည်။



ထပ်တိုးအချက်အလက်များ

ကျွန်ုပ်တို့သည် သင့်အား သင့်ကလေး၏ပညာရေးတွင် ပါဝင်ရန်တိုက်တွန်းသည်။ သင့်ကလေးကို အိမ်တွင်ကူညီရန် နှင့် စစ်ဆေးသည့် နေရာထိုင်ခင်းများ ရနိုင်မှုရန် နည်းလမ်းများအတွက် သင့်ကလေး၏ ဆရာကိုဆက်သွယ်ရန် ဝန်မလေးပါနှင့်။

အကဲဖြတ်မှုများနှင့်ပတ်သက်၍ သင့်ထံတွင်မေးခွန်း (သို့) ပူပန်စရာများရှိပါက သင့်ကလေး၏ကျောင်းကို တိုက်ရိုက်ဆက်သွယ်ပါ (သို့) မိသားစု ရွေးကောက်တင်မြှောက်သူ ဝန်ဆောင်မှုများ(၇၂၀) ၄၂၃-၃၀၅၄ သို့ခေါ်ဆိုပါ။